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CONCEPT Nota BR Mogelijk extern onderzoek versie 26-11-2021.docx

Hierbij stuur ik je de gelipdatete versie van de conceptnota ‘mogelijk extern onderzoek’.

Ik heb een opmerking van laten staan omdat ik niet zo goed wist wat ik daarmee moest. Wat denk jij? lk zie hier twee

opties:

1. De vraag ‘is hier gedegen marktonderzoek aan voorafgegaan?’ weghalen en dit zoals |EEEY zest, in de tijdlijn testbeleid laten

terugkomen.

2. Zijn opmerking meenemen bij het schrijven van de tijdlijn maar ook de vraag naar gedegen marktonderzoek in de nota laten

staan, ook al is het antwoord (voor sommigen) misschien op voorhand al duidelijk. Ik neig naar deze optie, de vraag stellen kan m.i.

geen kwaad.

Een fijn weekend alvast.

Groet,

5.1.2e

van:[ICSEEEO@ invws n>
Verzonden: donderdag 25 november 2021 11:21

ie @minvws.ni>

coRE AEE mo
Onderwerp: RE:

osdemoroe ENE
In aansluiting op ons telefoontje vanochtend het volgende. De afgelopen week zijn er nog twee gesprekken geweest die van

invloed zijn op jouw nota:

1. Het gesprek met de directie CZ enIEEE Daar kwam een onderwerp naar voren dat zich

mogelijk leent voor onderzoek: de subsidieregeling voor de IC-opschaling. Die regeling leidt nu tot rechtszaken en kritiek

van de ADR. vraao| EESwas: hadden we die regeling anders moeten opzetten? En de aanvullin vanEYwas: als je
onderzoek laat doen, doe het dan in het licht van de pandemische paraatheid. Vraag even aa wat hij daar in het

verslag van het gesprek over heeft opgeschreven.
2. Het gesprek met [IEEE leverde geen nieuw onderwerp op maar wel een soort waarschuwing: let op de timing! Als

de onderzoeken ook een grote betrokkenheid vergen van de directies die nu met de crisisbestrijding bezig zijn, dan is dit

nu starten met onderzoeken geen goed idee. Daar staat overigens tegenover dat we veel materiaal hebben voor

onderzoeksbureau’s: tijdlijnen, we kunnen via het team van documenten en emails verzamelen. We zouden dit

als “opletpunt” aan de BR mee kunnen geven. Bijvoorbeeld iets in de trant van: een aantal directies wijst er op dat de

bestrijding van de COVID-crisis nu nog alle aandacht vergt en dat eventuele externe onderzoeken niet tot een extra

belasting voor deze directies mag leiden”.

Tot slot: ik vermoed dat ik niet gereageerd heb op je vraag in je email van 22.10 over de voorstellen staan voor onderzoek naar de

routekaart en de apps. Wmb schrappen we die. De routekaart is een interdepartementaal product; daar hoeven we als VWS zijnde

geen onderzoek naar te doen. De suggestie over onderzoek naar de app leek vooral een “persoonlijke beleidsopvatting” van een

van de geinterviewde directeuren te zijn .... :-)

Alsjij eea nog kunt verwerken dan heel graag.
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vanJIEEEE ninvws n>
Verzonden: vrijdag 19 november 2021 11:00

aan:IEEE.EECinvys i>
Onderwerp: RE:

GoedemorgerjjCRENN
Hierbij de gelipdatete versie van de nota ‘Mogelijk extern onderzoek i.h.k.v. COVID-19’. Over het accountantsonderzoek van de

Europese Commissie naar de vaccin-inkoop kon ik helaas niets vinden (alleen over onderzoek vanuit de Europese Ombudsman,

https://www.ombudsman.europa.eu/en/case/en/58537).

lk heb de pm met nog te consulteren namen even uit het bestand gehaald, maar wellicht nog handig om te weten welke namen er

stonden:

Verzonden: vrijdag 19 november 2021 09:01

Onderwerp:

Goederoroer JERE
Als jij een volgende versie hebt van de nota met de risico-analyse, dan ontvang ik die graag. Dan kan ik die ook aan de[JJEXEZN}
= voorleggen.

Voor nu: een goed weekend alvast.
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